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Betreft: Verloop verkoopproces ‘Houterhof’ 

Geacht college,

Naar aanleiding van eerdere beraadslagingen over het project 
‘Houterhof’, is er bij onze fracties informatie terechtgekomen welke wij 
graag willen verifiëren. Via een raadsbrief zijn wij als gemeenteraad al 
eerder op de hoogte gesteld dat – achteraf gezien- de verkoopprocedure 
via een openbare selectieprocedure had moeten plaatsvinden. Wij hebben
vervolgvragen over de verkoopprocedure van destijds:
 

Vraag 1
Kunt u aangeven op welke wijze de verkoopprijs destijds tot stand is 
gekomen?

Vraag 2 
Kunt u aangeven waarom de gemeente Drechterland een hypotheekrecht 
op het perceel heeft gevestigd?

Vraag 3
In het verlengde van de vorige vraag, heeft de gemeente Drechterland 
een lening danwel uitgestelde betaling verleend aan de koper? Zo ja, 
onder welke condities?

Vraag 4
Op welke wijze is de gemeenteraad hiervan destijds op de hoogte gesteld 
danwel geconsulteerd?
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